
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SEGET 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-01/23-01/2 

URBROJ: 2181-46-1-23-1 

Seget Donji, 27. ožujka 2023. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Seget održane 27. ožujka 2023. godine u zgradi 

Općine Seget. 

Započeto u 9,00 sati. 

Nazočni Općinski vijećnici: Božidar Pavković, Ivica Čarija, Ivan Strize,Vinko Barada, 

Mirjana Odak, Ante Topčić, Mirko Gulišija, Radomir Dragan, Luka Jadrić, Ante Barada,  

Zvonimir Šegvić i Hrvoje Ševo. 

Izočan: Dragan Alajbeg.  

Ostali: mr.sc. Ivo Sorić, općinski načelnik Općine Seget. 

Zapisničar: Petar Špika, dipl.iur. 

Kvoruma ima za pravovaljano odlučivanje. 

U raspravi o zapisniku sa 13. sjednice sudjelovali su vijećnici Luka Jadrić, Ante Barada, i 

Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Zapisnik sa 13. sjednice prihvaćen je sa osam glasova „za“, nula glasova „protiv“, nula 

glasova „suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasovanju. 

  

D n e v n i   r e d 

 

1. Odluka o raspodjeli rezultata Proračuna Općine Seget za 2022. godinu, 

2. Izmjene i dopune Proračuna Općine Seget za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 

2025. godinu, 

3. Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Seget za 2023. godinu, 

4. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Seget za 

2023. godinu, 

5. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini Seget za 

2023. godinu, 

6. Dopune Programa poticanja gospodarstva  i razvoja zajednice Općine Seget za 2023. 

godinu, 

7. Dopune Programa predškolski odgoj Općine Seget za 2023. godinu, 

8. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o Planu nabave Općine Seget za 2023. godinu, 

9. Odluka o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za 

javnu nabavu, 

10. Program uređenja postojećih zapuštenih poljskih putova na području Općine Seget. 

 

Vijećnik Luka Jadrić pročitao je e-mail kojeg je dobio od Ministarstva financija i ustvrdio da 

je nadzor i dalje u tijeku tako da je upitna legalnost ove sjednice i biti ćemo prisutni na 

sjednici, raspravljati o točkama ali nećemo sudjelovati u glasovanju. 

Vijećnik Ante Barada rekao je da je ovo druga upitna sjednica jer nisu dobili proračun do 

navedenog roka i smatra da ovo nije legalna sjednica. 

Vijećnik Zvonimir Šegvić rekao je da su materijali za sjednicu stigli kasno. 

Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić rekao je da su prethodne sjednice kao i ova 

legalne i legitimne a što je potvrdilo svojim očitovanjima i Ministarstva financija i 

Ministarstva pravosuđa i uprave i tu je sve jasno. 

Dnevni red prihvaćen je sa osam glasova „za“, nula glasova „protiv“, nula glasova 

„suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

 



 

              ad.1. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o raspodjeli rezultata Proračuna Općine Seget za 2022. godinu koju je obrazložio Općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić rekavši da u Odluci o raspodjeli rezultata Proračuna 

Općine Seget za 2022. godinu u članku 2. između iznosa 726.818,89 eur i raspoređuje se 

treba ubaciti „od kojeg se iznos od 714.737,82 eura odnosi na Općinu a 12.081,07 eura 

odnosi se na proračunskog korisnika (Dječji vrtić)“. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Luka Jadrić, Ante Barada i Općinski načelnik Općine 

Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je 

nazočilo 12 vijećnika, te je ista Odluka usvojena sa osam glasova „za“, nula glasova „protiv“, 

nula glasova „suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

              ad.2. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Seget za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 

2025. godinu koje je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić rekavši da u 

Obrazloženju/ Uvodu u stavku 2. iza Ministarstva financija briše se „Izmjenama i dopunama 

proračuna izvršeno je usklađenje sastavnih dijelova i projekcija proračuna sa odredbama 

Zakona o uvođenju eura kao službene valute u RH (Narodne novine“ broj 57/22 i 88/22“)“. U 

Obrazloženju točka 1. Obrazloženje općeg dijela proračuna u tabelarnom prikazu, točka A. 

Rashodi poslovanja u zadnjem stupcu Novi Plan 2023 iznos „5.301.750,40“ zamjenjuje se 

iznosom „5.301.750,39“. Također priložene projekcije proračuna za 2024. i 2025. godinu 

nisu dio Izmjena i dopuna Proračuna za 2023. godinu nego se daju predstavničkom tijelu na 

donošenje samo u eurima umjesto u kunama i u eurima (sukladno uputama Ministarstvu 

financija te odredbama Zakona u uvođenju eura kao službene valute u RH). U projekcijama 

za 2025. godinu se korigira stavka „RASHODI ZA NABAVU NEFINANCIJSKE 

IMOVINE“ za 0,01 EUR te umjesto iznosa od 5.301.750,70 iznosi 5.301.750,69 EUR. 

Predložena izmjena je proizišla iz tehničkog zaokruživanja brojeva, nastala kod 

preračunavanja i zaokruživanja iz kn u euro. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ante Barada, Hrvoje Ševo, Zvonimir Šegvić, Luka Jadrić i 

Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je 

nazočilo 12 vijećnika, te su iste Izmjene i dopune usvojene sa osam glasova „za“, nula 

glasova „protiv“, nula glasova „suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

              ad.3. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Seget za 2023. godinu, koju je obrazložio 

Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je nazočilo 12 vijećnika, te  su  iste 

Izmjene i dopune usvojene sa osam glasova „za“, nula glasova „protiv“, nula glasova 

„suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju.  

 

              ad.4. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Izmjenama i dopunama Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Seget za 2023. 

godinu, u kojoj su sudjelovali vijećnici Ante Barada, Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine 

Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je 

nazočilo 12 vijećnika, te su iste Izmjene i dopune usvojene sa osam glasova „za“, nula 

glasova „protiv“, nula glasova „suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

              ad.5. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini Seget za 

2023. godinu, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  



Uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je nazočilo 12 vijećnika, te  su  iste 

Izmjene i dopune usvojene sa osam glasova „za“, nula glasova „protiv“, nula glasova 

„suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

              ad.6. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Dopunama Programa poticanja gospodarstva i razvoja zajednice Općine Seget za 2023. 

godinu, u kojoj su sudjelovali vijećnici Zvonimir Šegvić, Ante Barada, Ivan Strize i Općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je 

nazočilo 12 vijećnika, te su iste Dopune usvojene sa osam glasova „za“, nula glasova 

„protiv“, nula glasova „suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

              ad.7. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Dopuni 

Programa predškolski odgoj Općine Seget za 2023. godinu, u kojoj su sudjelovali vijećnici 

Ante Barada, Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je 

nazočilo 12 vijećnika, te su iste Dopune usvojene sa osam glasova „za“, nula glasova 

„protiv“, nula glasova „suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

              ad.8. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o izmjeni i dopuni Odluke o Planu nabave Općine Seget za 2023. godinu, u kojoj su 

sudjelovali vijećnik Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je 

nazočilo 12 vijećnika, te je ista Odluka usvojena sa osam glasova „za“, nula glasova „protiv“, 

nula glasova „suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

              ad.9. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za javnu nabavu, u 

kojoj su sudjelovali vijećnik Ante Barada, voditelj pododsjeka Petar Špika i Općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je 

nazočilo 12 vijećnika, te  je  ista Odluka usvojena sa osam glasova „za“, nula glasova 

„protiv“, nula glasova „suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

 

              ad.10. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Programu uređenja postojećih zapuštenih poljskih putova na području Općine Seget, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Uslijedilo je glasovanje, u trenutku glasovanja u vijećnici je nazočilo 12 vijećnika, te  su  iste 

Izmjene i dopune usvojene sa osam glasova „za“, nula glasova „protiv“, nula glasova 

„suzdržan“, a četiri vijećnika nisu sudjelovala u glasanju. 

                       

Razno: 

1. Vijećnik Ante Barada postavio je pitanje u svezi štanda, zašto u Općini Seget 

glomazni otpad se može odlagati jednom mjesečno, u Bristivici uslijed malo jačeg 

vjetra nestane struje, potrebno je asfaltirati ulicu Oca Ante Gabrića, u Zrinsko-

frankopanskoj ulici uslijed kiše nastane bazen i ulica Kneza Domagoja problem javne 

rasvjete. Voditelj pododsjeka Petar Špika da će dobiti odgovor u svezi štanda i za 

prošlu godinu je postupak proveden i sklopljen ugovor.  

2. Vijećnik Luka Jadrić pitao je predsjednika Općinskog vijeća Općine Seget Ivana 

Strizu kada je dobio Proračun. Predsjednika Općinskog vijeća Općine Seget Ivan 

Strize odgovorio je da je preuzeo Proračun i potpisao dostavnicu. 

3. Vijećnik Hrvoje Ševo pitao je u kojoj je fazi vodovodna mreža za zagoru i kada će 

završti radovi na šetnici. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio 



je da bi radovi na šetnici trebali biti gotovi do početka turističke sezone odnosno do 

01. lipnja a Općina Seget traži da se ti radovi završe i ranije, što se tiče vodovoda u 

zagori u tijeku su korekcije dozvola i radi se spoj Prgomet-Prapatnica tako da bi u 

nekim dijelovima zagore voda mogla doći već iduće godine. 

4. Vijećnik Zvonimir Šegvić pitao je da li Općina Seget subvencionira boravak djece u 

vrtiću van Općine Seget. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio 

je da se subvencionira djeci kojoj treba. 

5. Vijećnik Zvonimir Šegvić pitao je koliko iznose naknade članovim Upravnog vijeća 

dječjeg vrtića i da li se radi o jednom ili dva dječje vrtića i upravna vijeća. Općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da naknada iznosi 500,00 kuna i 

postoji samo jedan dječji vrtić i jedno Upravno vijeće. 

6. Vijećnik Ante Topčić komentira prozivanje od strane vijećnika Ante Barade i 

smatranje da ljudi koji ne pripadaju njihovom vremenu da su zaostali i nisu dostojni, 

ali neće dopustiti vaše prozivanje. Svoje stavove na sjednicama mi pokazujemo 

podizanjem ili ne podizanjem ruke i ono što mi smeta je što je u javnost izašla poruka 

čija je jedina namjera da uveseljava ljude bez imalo respekta prema istini. Naslov ste 

potkrijepili čak i sa video isječkom koji prikazuje verbalni napad vijećnika Ante 

Barade na neke vijećnike HDZ-a za koje ste rekli da se skrivaju i sve to bez 

argumenata. Svoj stav o Ljubitovici i mrtvačnici sam jasno iskazao na sjednicama i 

nema potrebe to ponavljati jer postoje zapisnici ali vi unosite zabludu među ljude a što 

stvara mržnju i nepovjerenje među ljude. Samo reagiram na Vaše napise i dalje sam 

protiv vašeg rješenja o modularnom objektu za ambulantu.  

7. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić tražio je od oporbenih vijećnika da 

ugase lažnu internetsku stranicu koje se pojavljuje ispred Općine Seget i pitao kada će 

maknuti automobil sa javne površine. 

8. Vijećnik Ante Barada postavio je pitanje vijećniku Anti Topčiću koliko je dugo u 

vijeću i što je konkretno napravio za Ljubitovicu. Vijećnik Ante Topčić odgovorio je 

da je u vijeću koliko i on i sve što se napravilo vidi se u materijalima sa sjednica. 

9. Vijećnik Božidar Pavković pitao je kolike su naknade za upravna vijeće, za vijećnike i 

ostale naknade za odbore da se javno objavi. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. 

Ivo Sorić odgovorio je da naknada iznosi 500,00 kuna za sve.  

10. Vijećnik Vinko Barada rekao je da oporba želi sve nas smijeniti a nas su izabrali 

građani. 

 

                 

           Završeno u 09,56 sati. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                   PREDSJEDNIK 

                                                                                                              OPĆINSKOG VIJEĆA 

                                                                                                          Ivan Strize, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dostaviti: 

1. Članovima Općinskog vijeća - svima, 

2. Pismohrana, 

3. Arhiva. 


